



## ARIZONA STATE UNIVERSITY

Reference is made to the Agreement, dated September 28, 2016, between Hainan University and Arizona State University to jointly develop the Hainan – Arizona International Tourism College (HAITC) at Hainan University in Haikou of Hainan Province, China. The Agreement, having been submitted to the Ministry of Education for comment, will be replaced with a new agreement between Hainan University and Arizona State University pursuant to the instructions of the Ministry of Education. This letter certifies that, as requested, the new agreement will provide as follows:

海南大学和亚利桑那州立大学于2016年9月28日签署了在中国海南省海口市共同建设海南大学海南亚利桑那国际旅游学院（英语简称HAITC）的合作协议，该协议在提交中国教育部接受评议后，将根据教育部的评议意见替换为新的合作协议，根据需要，咨证明在新的合作协议中将包括如下内容：

- HAITC students will obtain dual admission and registration at both Hainan University and Arizona State University. Students will enroll simultaneously at both HNU and ASU following the agreed upon admission and registration criteria and procedures. Students will start their study with both universities in their first year.

HAITC学生将实行海南大学和亚利桑那州立大学“双录取”和“双注册”制；根据双方一致认可的录取及注册的标准和程序，HAITC学生将同时被HNU和ASU录取，第一年就同时拥有两校学籍。

- Arizona State University will confer an ASU degree on those HAITC students who have successfully completed their program of study as required by the cultivation scheme, and such degree will be exactly the same degree as that conferred by ASU in its own country and accredited by the accrediting body of ASU.

学生完成学业并达到该专业培养方案规定要求后，将获得由亚利桑那州立大学颁发的学士学位证书，该证书与亚利桑那州立大学在其所在国颁发的证书一致。

By:

Mark Searle, Executive Vice President and Provost, Arizona State University

美国亚利桑那州立大学常务副校长及教务长

Date: March 6, 2017

签署日期

### Office of the University Provost

300 East University Drive, Suite 420  
P.O. BOX 877805, TEMPE, AZ 85287-7805  
(480) 965-4995 FAX: (480) 965-0785  
<https://provost.asu.edu/>